



3 尚駿會會員於即日起至 2019 年 1 月 15 日或之前，到以下 3Shop 出任何手機月費計劃，即可獲得海洋公園門票買一送一優惠券乙張。

3Shop 地址：

- 九龍尖沙咀加拿分道 18 號恒生尖沙咀大廈地下 5B 號舖
- 九龍旺角西洋菜街南 1A 號百寶利商業中心地下 3 及 4 號舖
- 香港銅鑼灣怡和街 46-54 號麥當勞大廈地下 A&F 舖連地庫
- 香港中環德輔道中 127 號有餘貿易中心地下 1 號舖
- 新界元朗朗日路 8 號 形點 II 3 樓 A321 號舖
- 新界沙田沙田廣場 3 樓 2A-2B 號舖

條款及細則：

- 憑券於海洋公園入口票務處購買即日門票可享買一送一優惠。
- 優惠有效期由 2018 年 12 月 14 日至 2019 年 2 月 17 日。
- 聖誕全城 HoHoHo 活動日期: 2018 年 12 月 15 至 2019 年 1 月 1 日。
- 新春開運來活動日期: 2019 年 1 月 26 日至 2 月 17 日 (不適用於 2019 年 2 月 5 至 11 日)。
- 本券只供使用一次，影印本無效。
- 優惠折扣不可兌換現金及不可與其他優惠共用。
- 如有任何爭議，將以 3 香港及海洋公園之決定為準。

From now on 3Supreme customers could enjoy buy-one-get-one-free Ocean Park daytime admission coupon upon subscribe any smartphone plan at below 6 designated 3Shop on or before 15 Jan 2019.

Address of 3Shop:

- Shop 5B on the Ground Floor of Hang Seng Tsimshatsui Building, No. 18 Carnarvon Road, Tsim Sha Tsui
- Shop 3 & 4, G/F, Pakpolee Commercial Centre, 1A Sai Yeung Choi Street South, Mong Kok
- Shop A&F on G/F & the whole basement of McDonald's Building, Nos 46-54 Yee Wo Street, Causeway Bay
- Shop 1, G/F, Unicorn Trade Centre, 127 Des Voeux Road, Central
- Shop No. A321, Level 3, YOHO Mall II, 8 Long Yat Road, Yuen Long
- Shop 2A & 2B, 3/F, Shatin Plaza, Shatin



Terms & conditions:

- Holder of this coupon can enjoy buy-one-get-one-free on one-day admission tickets at Ocean Park ticketing offices.
- This offer is valid from 14 December 2018 to 17 February 2019.
- Christmas Sensation Event dates: 15 December 2018 to 1 January 2019.
- Lunar Lucky Fiesta Event dates: 26 January to 17 February 2019. (Exclude 5 – 11 February, 2019).
- This coupon can be used once only. Photocopy of this coupon is not accepted.
- This offer cannot be exchanged for cash and cannot be used in conjunction with other promotional offers.
- In the event of dispute, the decision of 3HK and Ocean Park will be final.